

Title (en)

LIPOSOMAL IMMUNOASSAY FOR ANTIGENS AND FOR ANTIGEN SPECIFIC IMMUNOGLOBULINS.

Title (de)

LIPOSOMALES IMMUNTESTVERFAHREN FÜR ANTIGENE UND ANTIGENSPEZIFISCHE IMMUNGLOBULINE.

Title (fr)

IMMUNOANALYSE LIPOSOMIQUE POUR DETECTER DES ANTIGENES ET DES IMMUNOGLOBULINES SPECIFIQUES DES ANTIGENES.

Publication

**EP 0302109 A1 19890208 (EN)**

Application

**EP 88903492 A 19880217**

Priority

- US 1499687 A 19870217
- US 1504987 A 19870217

Abstract (en)

[origin: WO8806293A2] Liposomal immunoassays and liposomal reagents for assaying antigens and serum antibody. The liposomal reagents for assaying serum antibody are composed of liposomes having an outer surface to which anti-idiotypic antibody is linked. On the other hand, the liposomal reagents for assaying antigen are composed of liposomes having an outer surface to which antigen specific antibody is linked.

Abstract (fr)

Immunoanalyses liposomiques et réactifs liposomiques pour détecter des antigènes et des anticorps de sérum. Les réactifs liposomiques pour la détection d'anticorps de sérum sont composés de liposomes ayant une surface externe sur laquelle est lié l'anticorps anti-idiotypique. D'autre part, les réactifs liposomiques pour la détection des antigènes se composent de liposomes ayant une surface externe sur laquelle est lié l'anticorps spécifique de l'antigène.

IPC 1-7

**G01N 33/58; G01N 33/543**

IPC 8 full level

**G01N 33/58** (2006.01); **G01N 33/68** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G01N 33/586** (2013.01); **G01N 33/686** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8806293A2

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8806293 A2 19880825; WO 8806293 A3 19880922; EP 0302109 A1 19890208**

DOCDB simple family (application)

**US 8800556 W 19880217;** EP 88903492 A 19880217